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Szilágyi György
országgyűlési képviselő

Országgyű lés Hivatal a

Irományszám . '

Érkezett :
2017 MÁRC 2 3. írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
intézni Orbán Viktor Miniszterelnök Úrhoz

„Egyetért-e azzal Miniszterelnök Úr, hogy nem maradhat szponzor nélkül az egyi k

élvonalbeli kosárlabda csapat? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Az Atomerőmű KSC Szekszárd női NB UA-csoportos kosárlabda csapatának élvonalbel i
együttesét 1999 óta névadó szponzorként támogatta az MVM Paksi Atomer őmű Zrt.

Bár a kölcsönösen sikeres együttműködés az MVM-en keresztül 2015-ben megszakadt, Lázá r
János Miniszter Úr közbenjárásának is köszönhet ően abban az évben a Paks környék i
településeket illető forrásból mégis hozzájuthatott az együttes a nettó 42 millió forintos éves
korábbi normatívához.

Akkor azt a tájékoztatást kapták, hogy ez 2016-ban is járható út lesz, ennek szellemében ismé t
Atomerőmű KSC Szekszárd néven neveztek be az élvonalbeli bajnokságba, amelyben
jelenleg a címvédő Sopron mögött a 2. helyen áll . Az egyesületben a szisztematikus építkezés ,
a kiváló szakmai munka meghozta gyümölcsét . A remek eredményeknek is köszönhetően
hétrő l hétre telt ház, 1000-1200 néző előtt játsszák a hazai mérkőzéseiket, és közönségük azt
is respektálja, hogy felnőtt csapatuk 12 tagú keretében 5 hazai nevelés ű játékos szerepel, akik
rendszeresen pályára is lépnek a meccseken.

Mindezen sikerek ellenére sajnos 2016-ban már nem részesültek támogatásban sem a z
Atomerőmű; sem a Miniszterelnökség segítségével . Az együttes minden erőfeszítés ellenére
Tolna megyében sajnos nem tudott olyan szponzorokat felkutatni, melyek az Atomer őmű által
biztosított eddigi támogatást kiválthatnák .



Tekintettel a fentiekre — és arra, hogy az Atomer őmű KSC a szekszárdi csapatsportágak
egyetlen élvonalbeli reprezentánsa — kérdezem Tisztelt Miniszterelnök Urat, hogy milye n
anyagi támogatás bevonására — akár a korábbi, akár esetlegesen új állami szponzor segít ő
közreműködése mellett — lenne lehetőség a bemutatott sportszakmai sikerek fenntartására ,
esetleges növelésére?

Várom mindenre kiterjedő , megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . március 23 .

Tisztelettel :

Szilád György
Jobbik
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